
 Verksamhetsberättelse för år 2024
 
Styrelsen för HRF Norra Skaraborgs lokalförening vill härmed lämna följande

verksamhetsberättelse för år 2024.

Styrelsen har under året bestått av:

Ordförande: Maivor Wänerås Persson, v ordförande: Ulf Andersson, kassör: Solveig Skoglund,

sekreterare: Clara Lindhé, v sekreterare Agne Fröjd, ledamöter: Anita Höglund, Roger 
Höglund,

Mats Johansson samt Torgny Zakrisson. Ersättare: Birgitta Johansson.

Revisorer: Leif Andersson och Margareta Larsson. Revisorsersättare: Leif Udén.

Valberedning: Sammankallande: Rune Skogsberg, Carina Gullberg samt Göran Johansson

Föreningens verksamhet:

Styrelsen har genomfört 10 protokollförda möten.

För medlemmarna har ordnats: 5 månadsmöten förlagda i Hova, Mariestad och Töreboda

1 våravslutning och 1 höstavslutning samt 1 årsmöte med underhållning och fika

2 resor har hunnits med: Gårdarna runt sjön samt en julmarknadsresa

3 studiebesök har erbjudits: Ysterian i Hassle, Trädgårdsjärnväg med gammaldags fik

samt krukmakeriet i Töreboda.

Bowling 1 gång/ vecka

Vattengymnastik 2 gång/ vecka

Stickcafé 1 gång/månad

Träff med nya medlemmar

Batteriförsäljning i lokalen 2 tim/ vecka. Medlemmarna kan då även få hjälp med enklare 

hörselproblematik samt få fika och umgås. Batteriförsäljning har också skett genom

lokalombud  i Hova, Otterbäcken och Töreboda.



Information, påverkansarbete och representation:

Vi har deltagit vid Seniormässan då vi informerat om föreningen samt erbjudit hörselscreening.

Vi har informerat om hörproblematik samt om föreningen i reportage i tidningen Unika

Vi har deltagit i bildandet av grupp för yrkesverksamma

Vi har deltagit i dialogmöte med kommunen

Vi medverkar i en grupp bestående av olika funktionshinderföreningar

HRF:s lokalföreningar är sammanslutna i det vi kallar Distriktet. Därigenom ges utbildningar 

samt möjlighet att delta som representant i olika organ som arbetar medför oss viktiga frågor 

tex: skrivtolkning. Vi är representerade både i Tolkrådet, dialogmöten med östra 

sjukvårdsnämden samt i grupper för personer med Ménières sjukdom och för yrkesverksamma.

Ekonomi:

Föreningens ekonomi är stabil. För ytterligare information hänvisas till den ekonomiska

redogörelsen samt till revisorernas berättelse.

Tack:

Styrelsen vill rikta ett tack till medlemmarna för det gångna året.

Mariestad den 2025 03 13

/Maivor Wänerås Persson/                 /Ulf Andersson/                  /Agne Fröjd/

 

/Anita Höglund/                                / Roger Höglund/                 /Mats Johansson/

/Clara Lindhé/                                   /Solveig Skoglund/             /Torgny Zakrisson/


























